



Notulen Algemene Ledenvergadering vrijdag 25-10-2024, aanvang 20.00 uur

1. Opening

Voorzitter Dirk Witte opent de vergadering en heet iedereen welkom.

2. Mededelingen en ingekomen stukken

- Mededelingen;
 - Bericht van afwezigheid ontvangen van:
 - Bestuurslid Diana Kruyver;
 - Leden Siem Smit, Raymond Bruin, Peter Spijker, Jan Kramer, Geert-Wim Kuin, Peter Oomes.
- Moment van stilte voor de overledenen in het afgelopen jaar en voor alle mensen die op dit moment een beetje aandacht kunnen gebruiken.
- Ingekomen stukken: mail van Cor Stoop inzake de gang van zaken bij Heren 1. Voorzitter Dirk Witte vraagt aan indiener Cor Stoop of het akkoord is dit ingekomen stuk te behandelen bij het jaarverslag van de Technische Commissie. Dat is akkoord.

3. Vaststelling van de notulen van de algemene ledenvergadering van 10-11-2023

Vragen en/of opmerkingen op de notulen:

- Cor Stoop: Agendapunt 5 Financiën op pagina 2: Is de subsidie van de gemeente voor de bijdrage in de onderhoudskosten en de eigenaarslasten voor LSVV of voor Stichting Voorwaarts? Antwoord Marcel Foppen: De subsidie is voor LSVV, maar wordt doorgeboekt naar Stichting Voorwaarts.
- Cor Stoop: Agendapunt 10 Ontwikkeling presentatie en techniek op pagina 5: Door William van Diepen is gemeld dat het beeld van de website op een tablet niet goed wordt weergegeven in de landscape positie (horizontaal) van het beeldscherm. Is hier iets mee gedaan? Antwoord Koen van der Voort: Nee, dit punt is blijven liggen. De weergave op de website voor smartphones en tablets is optimaal voor de staande positie (verticaal) van het beeldscherm. Hier ligt ook de oplossing: het draaien van het scherm in de verticale positie.
- Cor Stoop: Agendapunt 11 Presentatie door hoofdtrainer Gidon Reinders Folmer op pagina 6: Hij mist bij dit punt de kritiek die hij heeft geuit bij dit agendapunt, nl. de matige resultaten, het stroperige spel en het geloof in eigen kunnen bij de spelers. De notulen zullen hierop worden aangepast.

4. Jaarverslagen seizoen 2023-2024

4.1. Jaarverslag Secretaris

Vragen en/of opmerkingen:

Cor Stoop: Oproep aan de aanwezigen om zich aan te melden om bestuursdiensten op de zondagen te draaien, zoals in het jaarverslag van de secretaris is vermeld. Sip Molenaar stelt dat de middagdienst vaak uitloopt en dat dit de reden is voor minder enthousiasme. Jan Stoop merkt op dat er afstemming kan plaatsvinden met de kantinedienst. Jos Berkhout vraagt hoe dan in dat geval de procedure is bij het tellen van de kas. Jan de Nijs stelt dat het huidige telformulier vraagt om 2 handtekeningen: van de kantinedienst en van de



bestuursdienst. Jos Berkhout stelt dat veruit de meeste betalingen per PIN gedaan worden. Wellicht vraagt dit om de procedure m.b.t. het tellen van de kas tegen het licht te houden.

4.2. Jaarverslag Technische commissie

Vragen en/of opmerkingen:

Cor Stoop: De medewerking van de kantineploeg bij het 7x7 voetbal op de vrijdagavonden ging in het begin stroperig. In november is er weer 7x7 voetbal bij LSVV. Is de kantinebezetting nu op orde? Antwoord Dirk Witte: Dit heeft de aandacht gehad in het bestuur. De start van het 7x7 voetbal ging niet zonder aarzeling vanwege de hiermee samenhangende vraag naar extra inzet van vrijwilligers. Het is echter een populaire voetbalvorm gebleken en ook de bezetting van de kantineploegen is nu goed geregeld.

Piet Kramer: Betalen de 7x7 voetballers de volledige contributie? Antwoord Koen van der Voort: Nee, zij betalen een lager bedrag omdat zij minder gebruik maken van de faciliteiten. Er zijn maar 2 voetbalavonden voor 7x7 voetbal per seizoen bij LSVV.

Jos Berkhout en Cor Stoop: De contributiebedragen liggen in lijn met die van omringende clubs. Voorzitter Dirk Witte is van mening dat het een goede zaak is dat LSVV open staat voor nieuwe voetbalvormen. We hebben gezocht naar een hierbij passende hoogte van de contributie.

Cor Stoop: Meldt dat hij bereid is om weer een bijdrage te leveren aan de organisatie van het 7x7 voetbal.

Ingekomen reactie van Cor Stoop:

Cor leest de door hem ingestuurde mail voor. Hij stond en staat kritisch tegenover de prestaties van Heren 1 en de rol van de hoofdtrainer hierin. In zijn mail staan 2 concrete vragen:

1. Koen, wat bedoel je met "belevingsverschillen in vs. buiten de groepen zelf"? Met name het woordje vs.
2. Wat heeft het bestuur in januari 2024 doen besluiten om ook het seizoen 2024/2025 verder te gaan met trainer Gidon Reinders Folmer?

Beantwoording vraag 1 door bestuurslid technische zaken Koen van der Voort:

Koen dankt Cor voor het vooraf toesturen van zijn mail.

Samenvatting van de beantwoording van vraag 1:

Vanaf het trainingskamp van de selectie in januari 2024 is er met kleine stapjes een positieve flow ontstaan in de selectie. Helaas degradeerde Heren 2, maar Heren 1 kon het spelen van nacompetitiewedstrijden afwenden en zich handhaven in de 2^e klasse. Er is gesproken met meerdere spelers uit de selectie en over het algemeen kon hieruit worden opgemaakt dat niet alles perfect is en niet iedereen helemaal tevreden, maar dat de ontwikkelingen als positief werden ervaren. Dit is doorgezet in het begin van het huidige seizoen, maar de laatste 3 wedstrijden van Heren 1 is het weer hard werken. Bij Heren 2 gaat het beter. Het is jammer te moeten constateren dat er langs het veld en in de kantine bij diverse mensen een negatieve houding ten opzichte van de ontwikkelingen blijft overheersen. Niet zelden beïnvloed door de emotie die de net gespeelde wedstrijd teweeg heeft gebracht. Ongetwijfeld zijn er verbeterpunten voor alle betrokkenen (bestuur, technische staf, spelers en supporters).



Gevraagd wordt om steun en positiviteit voor de ontwikkelingen van de selectie van Heren 1 en 2.

Er volgt een discussie met opmerkingen van meerdere personen.

Sip Molenaar: Vindt de hoofdtrainer een goede trainer. Hij stelt dat wanneer jonge spelers zondag na de wedstrijd negatieve opmerkingen over zich heen krijgen, dit doorwerkt in het spel en vertrouwen van deze spelers.

Gerard Molenaar: Stelt dat jonge spelers ook af en toe een schop onder hun kont moeten krijgen.

Gert-Jan Groot: Hij stelt dat hij regelmatig een aantal van de jonge spelers van de selectie spreekt. Hij stelt dat er positief gevoel is bij de jongens onderling, maar dat hij van hen heeft vernomen dat de hoofdtrainer zich meerdere malen negatief heeft uitgelaten in woord en gebaar richting jonge spelers van de selectie. Hij vindt dat een kwalijke zaak.

Voorzitter Dirk Witte stelt dit niet de tijd en plaats is voor een evaluatie van het functioneren van de hoofdtrainer. Nu is de beantwoording van de ingekomen bericht van Cor Stoop aan de orde. Deze wordt vervolgd met de beantwoording van de tweede vraag van Cor: Wat heeft het bestuur in januari 2024 doen besluiten om ook het seizoen 2024/2025 verder te gaan met de trainer Gidon Reinders Folmer?

Beantwoording vraag 2 door Koen van der Voort:

Wij, betrokkenen vanuit het bestuur, waren van mening dat Gidon zijn rol als hoofdtrainer nog verder kon ontwikkelen en daar een betere rol in kon oppakken.

We hebben zijn rol daarbij beoordeeld, meerdere gesprekken gevoerd, kritieken uit diverse hoeken daar tegenaan gelegd (spelers/eigen/derden), dit besproken naar de mogelijkheden en capaciteiten en daar stappen bij gezet.

Intensievere begeleiding om spelers tactisch en rol-technisch te begeleiden en betere aandacht aan het individu te geven, was daarbij een belangrijk doel.

Gidon was en is onderdeel van deze ontwikkeling.

Reactie hierop van Cor Stoop: Cor stelt dat er dus sprake is van een verschil van mening. Hij stelt verder dat hij het uitbreiden van de trainersstaf met Dick Vennink een brevet van onvermogen vindt voor de hoofdtrainer. Het heeft wel een positief effect gehad, maar het spel is er niet beter op geworden.

Piet Kramer: Stelt dat LSVV in de 98 jaar van haar bestaan slechts 1x voortijdig afscheid heeft genomen van een hoofdtrainer. Hij ziet dit als een positief punt en vindt dit belangrijk voor de uitstraling van LSVV.

Dirk Witte: Dankt Cor Stoop voor het delen van zijn bezorgdheid. Deze wordt gedeeld. We kijken met elkaar hoe de situatie zich verder ontwikkelen zal.

Cor Stoop: Stelt dat het vertrouwen van de spelers in de trainer heel belangrijk is.



Koen van der Voort: Is het hiermee eens. In de interviews die hij met een deel van de spelersgroep van Heren 1 en 2 heeft gehad kwam over het algemeen een positief gevoel naar voren.

Cor Stoop: Het is nu aan de spelers, zoals ook door de hoofdtrainer in het recente krantenartikel werd gesteld.

4.3. Jaarverslag Dames- en meidenvoetbal

Vragen en/of opmerkingen:

Sip Molenaar: Het viel hem op dat bij het kampioenschap van Dames 1 de voorzitter alleen de aanvoerder een hand heeft gegeven.

Dirk Witte: Er is sprake geweest van een communicatiestoornis rond het kampioenschap van Dames 1. Het behalen van het kampioenschap was een week eerder, maar werd de week daarna pas gevierd. Dat was niet bekend bij alle bestuursleden. Hij wil duidelijk stellen dat we de dames net zo serieus nemen als de heren.

4.4. Jaarverslag Jeugdcommissie

Geen vragen of opmerkingen.

4.5. Jaarverslag Financiën LSVV en kantinecommissie

Cor Stoop: Hij begrijpt dat LSVV geen financiële bijdrage van de gemeente heeft ontvangen voor de renovatie van de kunstgrasvelden, terwijl DTS en Vrone dit wel krijgen. Dat vindt hij erg gek.

Reactie hierop van Jos Berkhout: De gemeente heeft het verstrekken van subsidie voor de aanleg of renovatie van velden opgenomen in het geharmoniseerde beleid Subsidies sport. Hiervoor is als peildatum 1 januari 2024 gehanteerd. Dit is na de renovatie van de kunstgrasvelden van LSVV van medio 2022. LSVV was het hier niet mee eens en heeft hier samen met de andere 3 Langedijker voetbalclubs een brief over gestuurd naar de gemeenteraad en ingesproken tijdens de politieke avond over dit onderwerp. Helaas zonder resultaat.

Dit staat echter los van de financiële positie van LSVV. Dat is anders bij het huidige beleid m.b.t. het verstrekken van Activiteitsubsidies. Daarbij speelt de financiële positie wel een rol.

Dirk Witte: Datzelfde geldt overigens ook voor andere sportverenigingen.

Jacob de Boer: Stelt m.b.t. de situatie van Vrone anders is. Vrone heeft destijds geen kunstgrasveld gekregen en LSVV en DTS wel.

Jos Berkhout: Meldt dat er de komende jaren in overheidsland bezuinigd zal gaan worden. Dit geldt ook voor de BOSA subsidie.

4.6. Jaarverslag Accommodatie

Vragen en/of opmerkingen:

Cor Stoop: Komt er een grondruil met de gemeente?



Antwoord van bestuurslid accommodatie Jan de Nijs: Ja, hiervoor is een intentieovereenkomst getekend door de gemeente en LSVV. De nieuwe situatie langs het A-veld wordt hetzelfde als de huidige situatie langs het C-veld: een bomensingel en een sloot met een totale breedte van 10-12 meter.

Piet Kramer: Vraagt hoe lang dit nog gaat duren.

Jan de Nijs: Hier is geen actueel inzicht in. Naar verwachting wordt de ruimtelijke ordening procedure medio komend jaar afgerond. Daarmee is dan aan de voorwaarde van LSVV en kan de sloot gegraven worden.

Suzanne Lensen: Meldt dat er in de afgelopen week een update van de plannen is gepresenteerd in basisschool Waterrijk.

4.7. Jaarverslag Sponsorcommissie

Vragen en/of opmerkingen:

Cor Stoop: Geeft een compliment aan de sponsorcommissie m.b.t. de binnengehaalde gelden.

Antwoord van bestuurslid sponsorzaken Marcel Foppen: Dank voor dit compliment, met de kanttekening dat de organisatie van de Zuurkoolcup hierbij belangrijk is geweest.

4.8. Jaarverslag Ledenadministratie

Vragen en/of opmerkingen:

Cor Stoop: Wil even stil staan bij het feit dat LSVV voor het eerst meer dan 1.000 leden heeft.

4.9. Jaarverslag Stichting Voorwaarts

Geen vragen of opmerkingen.

4.10. Jaarverslag Scheidsrechterscommissie

Cor Stoop: Marcel Verstegen is gestopt bij de scheidsrechterscommissie. Hoe wordt dit nu verder ingevuld?

Voorzitter Dirk Witte: Dit gebeurt door dezelfde groep, aangevuld met Peter Kommas, en met een grotere rol van Michael van Leijen. De moeilijkheid van het zorgen voor voldoende scheidsrechters blijft. Met veel moeite en inzet wordt getracht om elk weekend een maximaal aantal scheidsrechters in te zetten bij de wedstrijden.

Sip Molenaar: Stelt dat er veel jeugd bij wordt betrokken en geeft hiervoor een compliment aan de Jeugdcommissie.

5. Financiën

5.1. Resultaat + balanspositie LSVV seizoen 2023-2024 en begroting seizoen 2024-2025

Penningmeester Jos Berkhout geeft een toelichting.

Opbrengstenkant



Dit jaar de beste cijfers in zijn 14 jarige penningmeesterschap, vooral veroorzaakt door de Zuurkoolcup en extra sponsoring. Verder complimenten voor de Geraniumactie van Peter Kuilman en zijn team en de Rabobank en Vomar acties.

Vragen en/of opmerkingen:

William van der Leeden: Vraagt waarom de kantinebegroting lager is voor het komende seizoen.

Penningmeester Jos Berkhout: Dat is vanwege de hoge inkomsten van de Zuurkoolcup in het afgelopen jaar.

René van der Steen: Er is afgelopen jaar een topomzet in de kantine gedraaid.

Kostenkant

Een aantal posten wordt nader toegelicht door penningmeester Jos Berkhout:

- Energiekosten: het dynamische stroomcontract werkt positief door in de cijfers en de opbrengst van de zonnepanelen ook.
- Administratiekosten: wijken af vanwege investeringen in het Sportlinkabonnement en de wedstrijdcamera, notariskosten voor de aanpassing van de statuten.
- De toevoeging aan de reserve betreft een samenvoeging van meerdere posten.

Vragen en/of opmerkingen:

Jos meldt dat Cor Stoop eerder een vraag via WhatsApp heeft gestuurd. Deze vraag wordt door Marcel Foppen beantwoord aan de hand van de balans en het hierin weergegeven verloop van de voorzieningen.

Balans

De balans wordt door Jos toegelicht.

Vragen en/of opmerkingen:

Sip Molenaar: Wordt er gereserveerd voor het 100-jarig bestaan? Jos antwoordt dat dit, gelet op de huidige financiële positie, niet nodig is hiervoor te reverteren.

Jan Stoop: Meldt dat het 75-jarig bestaan kostenneutraal is vervaard.

Voorzitter Dirk Witte: Meldt dat de voorbereiding van het 100-jarig bestaan binnenkort van start gaat.

Cor Stoop: Merkt op dat de verbouwingskosten nog van het banksaldo afgaan. Marcel Foppen stelt dat dit klopt, maar dat deze kosten grotendeels al zijn betaald.

5.2. Verslag kascommissie seizoen 2023-2024 en benoeming van de kascommissie voor het seizoen 2024-2025

William van Diepen doet verslag van de kascontrole. De financiële stukken zijn doorgenomen door hem en Siem Smit en in orde bevonden. De vergadering wordt voorgesteld om het bestuur decharge te verlenen voor het gevoerde financiële beleid in het seizoen 2023-2024. De vergadering neemt dit voorstel aan met een applaus.



Tot besluit van dit punt heeft William van Diepen nog wel een opmerking. Op de tellijsten van de kantine waren niet altijd 2 handtekeningen aanwezig, terwijl het formulier dit wel aangeeft. Zijn advies is om hierop te letten en ervoor te zorgen dat er 2 handtekeningen op het telformulier komen te staan. Marco Kraakman meldt dat dit veroorzaakt kan zijn doordat hij tellijsten soms opnieuw maakt omdat deze vochtig en daardoor onleesbaar zijn geworden. Zoals gesteld bij de behandeling van agendapunt 4.1 is hoe om te gaan met het telformulier een **actiepunt voor de kantinecommissie en het bestuur**.

Benoeming leden kascommissie seizoen 2024-2025

William van Diepen en Peter Kuilman worden benoemd, met als reservelid Jos Berkhout.

5.3. Resultaat + balanspositie Stichting Voorwaarts seizoen 2023-2024 en begroting seizoen 2024-2025

De penningmeester van Stichting Voorwaarts Marcel Foppen geeft een toelichting.

Vragen en/of opmerkingen:

Cor Stoop: Er is sprake van lagere energiekosten, betreft dit de veldverlichting? Marcel Foppen antwoordt dat dit het geval is en dat de verlaging komt door de nieuwe LED-verlichting.

Sip Molenaar: Vraagt of bij nieuwe jeugdleden bekend is dat er een kledingfonds is. Marcel Foppen antwoordt dat dit inderdaad bekend is. Hoofdleder Mini's Suzanne Lensen bevestigt dit en meldt dat nieuwe leden door de hoofdleder geïnformeerd worden over het kledingfonds en dat deze informatie ook op de website is vermeld.

Henk Heemskerk: Vraagt of het kledingfonds ook geldt voor de Walking Footballers. Marcel Foppen antwoordt dat dit nu nog niet het geval is.

Bestuurslid Technische zaken Koen van der Voort memoreert aan de afspraak die bij de instroom van het Walking Football bij LSVV is gemaakt. Er waren kort daarvoor nieuwe tenues aangeschaft door de Walking Footballers en de voorkeur ging uit naar het gebruiken van deze tenues. Indien gewenst kan hier ook een andere afspraak worden gemaakt.

Piet Kramer: Vraagt of er al gereserveerd wordt voor de vervanging van de kunstgrasvelden voor over 8-10 jaar. Marcel Foppen meldt dat de bekostiging van deze vervanging onderdeel uitmaakt van het geharmoniseerde subsidiebeleid van de gemeente. We zouden daar als Stichting Voorwaarts ook voor kunnen reserveren.

5.4. Vaststelling contributie

Ondanks dat het niet de verwachting is dat het nodig zal zijn, wordt de vergadering gevraagd in te stemmen met het verstrekken van het mandaat aan het bestuur voor het verhogen van de contributie met maximaal 10%, indien dit om financiële redenen nodig is.

De vergadering stemt hiermee in.



6. Beleidsdocument Veilig Sportklimaat bij LSVV

Het bestuur heeft een beleidsdocument opgesteld dat als doel heeft het borgen van een sociaal en veilig sportklimaat bij LSVV en het voorkomen van grensoverschrijdend gedrag. Voorgesteld wordt dit beleidsdocument vast te stellen.

Secretaris Joost Bruijn en bestuurslid Dames- en Meidenvoetbal Maaïke Van der Leeden-De Vries geven een toelichting op dit punt.

Vragen en/of opmerkingen:

Peter Kuilman: Stelt dat het belangrijk is om dit niet slechts een document te laten zijn, maar hier ook daadwerkelijk mee aan de slag te gaan.

Cor Stoop: Stelt dat het goed is om die beleid te hebben en dat het niet van bovenaf is opgelegd.

Jan Stoop: Vraagt of de aangegeven groep waarvoor een VOG zal worden aangevraagd niet te klein is gehouden. Maaïke van der Leeden-De Vries antwoordt dat er met de aangegeven groep wordt begonnen als eerste stap, welke later kan worden uitgebreid.

De vergadering stemt in met de vaststelling van het Beleidsdocument Veilig Sportklimaat bij LSVV.

7. Bestuursverkiezing

Voorzitter Dirk Witte geeft een toelichting op de bestuursverkiezing.

- Periodiek aftredend en herkiesbaar als bestuurslid is voorzitter Dirk Witte.
- Periodiek aftredend en herkiesbaar voor de periode van 1 jaar is bestuurslid Dames- en meisjesvoetbal Maaïke van der Leeden-De Vries. Het bestuur heeft voor deze functie een nieuwe kandidaat gevonden, die dit seizoen door Maaïke zal worden ingewerkt met als doel over 1 jaar de functie van Maaïke over te kunnen nemen.
- Aftredend en niet herkiesbaar is penningmeester Jos Berkhout. Het bestuur stelt Marcel Foppen voor als nieuwe penningmeester.
- Vanwege voorgestelde verkiezing van Marcel Foppen als penningmeester zal hij zijn taken als bestuurslid Sponsorzaken neerleggen. Het bestuur stelt William van der Leeden voor als nieuw bestuurslid Sponsorzaken.
- Het bestuur stelt René van der Steen voor als nieuw bestuurslid Kantinezaken.

Volgens artikel 8 lid 2 van de statuten van onze vereniging kunnen tenminste 10 leden een bestuurslid kandidaat stellen. De aanmelding van een bestuurskandidaat dient, conform het huishoudelijk reglement van onze vereniging artikel 13 – lid 3, schriftelijk te gebeuren bij de secretaris tot uiterlijk 7 dagen voorafgaand aan de vergadering.

De vergadering stemt in met de herverkiezing van Dirk Witte als voorzitter van LSVV en de herverkiezing van Maaïke van der Leeden-De Vries als bestuurslid Dames- en Meidenvoetbal, met de intentie dat zij na een jaar zal worden opgevolgd door Madelon van Diepen.

Aftredend en niet herkiesbaar is penningmeester Jos Berkhout. Hierop wordt teruggekomen als laatste onderdeel van dit agendapunt.

De voorgestelde benoeming van Marcel Foppen als penningmeester van LSVV leidt tot een vraag.

Jan Stoop: Is de combinatie met het penningmeesterschap van de Stichting Voorwaarts handig en verstandig? Voorzitter Dirk Witte antwoordt dat deze vraag ook besproken is in het bestuur van LSVV en Stichting Voorwaarts en dat beide besturen van mening zijn dat dit geen conflicten



op zal leveren.

Bestuurslid accommodatie Jan de Nijs voegt hieraan toe dat de Stichting Voorwaarts destijds is opgericht omdat hiermee in belastingtechnisch opzicht voordeel te behalen was. Ook bij de Coronaregelingen is hier voordeel mee behaald. Op dit moment is de scheiding tussen LSVV en Stichting Voorwaarts minder van belang.

De vergadering stemt in met de benoeming van Marcel Foppen als penningmeester van LSVV. De vergadering stemt ook in met de benoeming van William van der Leeden als bestuurslid Sponsorzaken en met de benoeming van René van der Steen als bestuurslid Kantinezaken.

Aftreden penningmeester Jos Berkhout

Voorzitter Dirk Witte richt het woord tot Jos Berkhout. Hij beschijft wat de taken zijn van de penningmeester conform artikel 12 van het Huishoudelijk Reglement van LSVV dat onder het volgende agendapunt zal worden behandeld. Dit betreft echter een beschrijving in woorden. En wellicht is het bij het afscheid nemen van Jos na een penningmeesterschap van 14 jaar toepasselijker om dit uit te drukken in cijfers. Want welke cijfers zijn er zoal langsgekomen in deze 14 jaar tijd:

- 1x degradatie van Heren 1;
- 2x een kampioenschap van Heren 1;
- 150 bestuursvergaderingen;
- 140 bestuursdiensten;
- 10.388 contributiebriefjes, veelal samen met Frieda op de fiets rondgebracht;
- 5.000 tosti's en 10.000 gehaktballen tijdens de vele kantinediensten;
- En welk aantal vaten bier zal er doorheen zijn gegaan tijdens deze kantinediensten?
- 225 keer de werkzaamheden van scorebordmanager Perry Bruin aanschouwd;
- 230 keer de Snarkershoek meegemaakt;
- En tot slot zeker 450 keer een discussie met Jack Kansen overleefd.

Tot besluit dankt de voorzitter Jos voor zijn enthousiasme en inzet voor LSVV in al die jaren. Namens het bestuur en de leden krijgt Jos een bos bloemen en een cadeaubon overhandigd. Jos bedankt voorzitter Dirk Witte voor zijn woorden en meldt dat hij vrijwilliger is en blijft voor LSVV.

8. Vaststellen vernieuwd Huishoudelijk Reglement

Na het vaststellen van de vernieuwde Statuten in 2022 was het tijd om ook het Huishoudelijk Reglement uit 2004 tegen het licht te houden. Het bestuur stelt voor om het vernieuwde Huishoudelijk Reglement vast te stellen.

Secretaris Joost Bruijn geeft een toelichting op dit agendapunt.

Vragen en/of opmerkingen:

Piet Kramer: Hopelijk hoeven we geen gebruik te maken van het nieuwe Huishoudelijk Reglement.

De vergadering stemt in met de vaststelling van het Huishoudelijk Reglement van LSVV.

9. Rookbeleid LSVV

Na de introductie van rookvrije zones bij de entree-deuren van de kantine als eerste stap naar een rookvrij sportcomplex, zal per 1-1-2025 het gehele sportpark Voorwaarts rookvrij dienen te zijn. Dit ter uitvoering van het Nationaal Preventieakkoord (ondertekend door NOC-NSF).



Voorzitter Dirk Witte geeft een toelichting op dit agendapunt. Hij stelt dat dit een ontwikkeling is van deze tijd waarin er steeds meer aandacht is voor gezondheid. Hij spreekt de verwachting uit dat het naleven van dit rookbeleid inspanning zal vragen en aanleiding voor discussie zal geven, maar dat het bestuur hiermee aan de slag wil.

Vragen en/of opmerkingen:

Gert-Jan Groot: Deze maatregelen leiden tot een verzameling van rokers bij de poort van het complex, wat ook niet fijn is om doorheen te moeten lopen. Hij geeft de tip om toch ergens een plek aan te wijzen buiten het complex waar gerookt kan worden.

Jan Stoop: Stelt dat na een laatste aanpassing het rookbeleid in het Huishoudelijk Reglement nu op de juiste wijze is opgenomen.

De vergadering stemt in met de vaststelling van het Rookbeleid van LSVV.

10. Terugblik op de opwaardering van de kantine, kleedkamers en toiletten

Zoals een ieder heeft kunnen zien zijn de kantine, kleedkamers en toiletten in de afgelopen maanden aangepakt. De gedane en nog te verrichten werkzaamheden worden toegelicht. Bestuurslid Marcel Foppen geeft een toelichting.

Er is veel gerealiseerd van de plannen die in de ledenvergadering van 10 november 2023 zijn gepresenteerd. Eén onderdeel is niet gerealiseerd en dat betreft de glazen pui in de kantine aan de kant van het hoofdveld.

De aanbouw aan de kant van de bestuurskamer/keuken is iets groter gebouwd, waarbij de koeling een goede plek heeft gekregen.

Het slopen is gedaan met behulp van heel veel eigen leden en vrijwilligers. In 2 maanden tijd is enorm veel werk verzet.

Qua financiën is dit gelukt met het van de ledenvergadering verkregen mandaat van €100.000,-, wat met subsidie uiteindelijk uitkwam op €125.000,-.

Het resultaat van al het harde werken heeft iedereen inmiddels kunnen aanschouwen. Het bestuur is enorm trots en blij met het behaalde resultaat. Dit wordt gedeeld door de vergadering.

11. Renovatie B-veld

Het B-veld is toe aan renovatie. Tevens is er de wens van de onderhoudsploeg om tijdens deze renovatiewerkzaamheden inbouwberekening aan te brengen.

Na de harmonisatie van het subsidiebeleid van de gemeente worden de kosten voor renovatie van voetbalvelden vergoed door de gemeente, indien er overeenstemming is over nut en noodzaak. Er wordt op korte termijn goedkeuring van het college van B&W verwacht op het voorstel om LSVV (Stichting Voorwaarts) subsidie te verlenen voor de renovatie van het B-veld. De kosten voor de inbouwberekening komen niet voor subsidie in aanmerking. In totaal is er naar verwachting met de renovatie van het B-veld en de inbouwberekening een bedrag gemoeid van € 80.000 - € 120.000 excl. BTW. Stichting Voorwaarts dient het totale bedrag eerst voor te schieten, waarna een subsidie van de gemeente tegemoet gezien kan worden ter dekking van de kosten van de veldrenovatie, exclusief de kosten voor de inbouwberekening die worden geraamd op € 20.000 excl. BTW.

De Algemene Ledenvergadering wordt om toestemming gevraagd om t.b.v. de renovatie van het B-veld verplichtingen aan te gaan die liggen tussen de € 80.000 - € 120.000 excl. BTW. Bestuurslid Accommodatie Jan de Nijs geeft een toelichting aan de hand van een presentatie.



Vragen en/of opmerkingen:

Jack Kansen: BOL heeft ook inbouwberging. Hij meldt dat de wind wel een factor is bij het sproeien.

Sip Molenaar: Wordt er gesproeid met oppervlaktewater, en zo ja zit hier een filter tussen?

Antwoord Jan: Ja, er wordt gesproeid met oppervlaktewater, zonder filter. Dat is nu ook het geval.

Jack Kansen: Wordt er nagedacht over de aanschaf van een robotmaaier? Antwoord Jan: nee, hier wordt op dit moment niet over nagedacht.

Jos Berkhout: Wordt er een subsidieaanvraag gedaan bij de gemeente? Antwoord Jan: ja, dit maakt onderdeel van het geharmoniseerde subsidiebeleid.

Concreet voorstel aan de vergadering:

- Verzoek om akkoord te gaan met het verstrekken van de opdracht voor het uitvoeren van voorbereidende onderzoeken voor een bedrag van ca. €15.000,-;
- Na een positief besluit van de gemeenteraad over de subsidieaanvraag voor een bedrag van ca. €100.000,- de opdracht te verstrekken aan een aannemer voor de renovatie van het B-veld;
- Een subsidieaanvraag in te dienen bij de gemeente voor een bedrag van ca. €115.000,- ter dekking van de voorbereidingskosten en de veldrenovatiekosten.
- Hierbij als extra element voor een bedrag van ca. €20.000,- inbouwberging laten aanleggen, te bekostigen door Stichting Voorwaarts.

De vergadering stemt in met dit voorstel.

Piet Kramer: Stelt dat de bekostiging van de inbouwberging een mooi bestedingsdoel zou kunnen zijn voor de Club van 100.

12. Rondvraag

Voorzitter Dirk Witte maakt een rondje langs de aanwezigen.

Jacob de Boer: Hoe staat het met de buitenverlichting rond de kantine. Antwoord Dirk: dit had al gebeurd moeten zijn, maar is helaas door ziekte vertraagd. De verlichting wordt in de komende week aangelegd.

Jan Stoop: Vraagt of het nog zin heeft om de aankondigingsborden van de wedstrijden van Heren 1 te blijven gebruiken. Om te onderzoeken of deze nog gelezen worden heeft hij onlangs de bordjes op z'n kop opgehangen. Jan de Nijs antwoordt dat minstens 1 van de borden gelezen wordt, want hij heeft persoonlijk bij dat bord de bordjes goed gehangen. Jan Stoop stelt voor om te stoppen met de aankondigingsborden. Marcel Foppen meldt dat dit onderdeel is van het sponsorcontract met de hoofdsponsor. Het wordt genoteerd als actie voor de sponsorcommissie om te onderzoeken of er doorgegaan zou moeten worden met de aankondigingsborden. **Actie sponsorcommissie**

Cor Paauw: Meldt dat de vrijdagochtendonderhoudsploeg veroudert. De bomensingel geeft veel werk. Er zijn ideeën voor vernieuwing van de apparatuur om de werkzaamheden te verlichten. Er wordt een aanvraag hiervoor door de onderhoudsploeg voorbereid.



Jack Beers: Doet een oproep op de doelen van de velden te verwijderen na afloop van de trainingsavonden. Verder meldt hij dat complex af en toe wel een open huis lijkt. Op de vrijdagochtenden staan de poorten soms nog open en zelfs een keer de deur van de kleedkamergang. Dit vraagt aandacht van de trainers. **Actie Technische commissie en Jeugdcommissie**

Arie Bergen: Vraagt wie de kabelexploitant is, want op donderdagavond zijn niet alle wedstrijden te zien. Marcel Foppen antwoordt dat dit Ziggo is. **Actie Marcel Foppen: check op abonnement.**

Jos Berkhout: Maakt melding van de veroudering van de schoonmaakkploeg en doet een oproep aan bestuurslid Kantinezaken René van der Steen om feeling te houden met deze groep, o.a. via de appgroep van de schoonmaakkploeg.

Sip Molenaar: Vraagt wat nu de functie van Peter Spijker is na de benoeming van René van der Steen als bestuurslid Kantinezaken. René antwoordt dat Peter voorzitter is van de kantinecommissie. Dat staat los van de vertegenwoordiging in het bestuur door René.

Henk Heemskerk: Zou graag in de gelegenheid worden gesteld om een jaarverslag te schrijven van de Walking Footballers. Bestuurslid Technische zaken Koen van der Voort merkt op dat ook de Walking Footballers zijn opgenomen in het jaarverslag van de Technische Commissie. In dat geval zou Henk het verslagje van de Walking Footballers graag willen voorlezen. Samenvatting hiervan: groeiende qua aantal spelers en inmiddels ook 3 vrouwen. Het toernooi in Portugal was een mooie ervaring, al waren de afwijkende regels in het begin verwarrend. Voor volgend jaar weer het voornemen om deel te nemen. Afgelopen seizoen hebben er meerdere activiteiten plaatsgevonden en zijn mooie resultaten behaald tijdens verschillende toernooien. Kortom: het is een leuke en groeiende club spelers en mensen zijn welkom om mee te komen doen.

Piet Kramer: Terugkomend op het agendapunt Renovatie B-veld: de gepresenteerde planning van onderzoek t/m uitvoering lijkt vrij krap. Jan de Nijs antwoordt dat hier vooralsnog geen problemen worden voorzien. En indien er geen subsidie van de gemeente wordt verkregen, dan wordt de renovatie 2 jaar uitgesteld, omdat er in 2026 naar verwachting een feesttent op het B-veld komt te staan in verband met de festiviteiten van het 100-jarig bestaan en in 2027 in verband met de Zuurkoolcup.

Sip Molenaar: Vraagt of er bij de renovatieplannen voor komend jaar rekening is gehouden met het jeugdtoernooi. Dirk Witte antwoordt dat dit het geval is: het toernooi wordt alleen gehouden op de 2 kunstgrasvelden.

Suzanne Lensen: Vraagt naar de planning van de uitvoeringswerkzaamheden van de veldrenovatie. Jan de Nijs antwoordt dat deze van 1 juni tot 1 september 2025 zullen worden uitgevoerd.



13. Afsluiting

Verder niets meer aan de orde zijn dankt voorzitter Dirk Witte alle aanwezigen voor hun aanwezigheid in inbreng, nodigt iedereen uit voor het nuttigen van een drankje aan de mooie nieuwe bar en sluit de vergadering.